
Protokół Nr XLVIII/2022 

XLVIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 29 września 2022 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 15 radnych. 

• Obecni według załączonej listy obecności – 15 radnych. 

 

Miejsce posiedzenia sesji:  budynek Centrum Społeczno-Kulturalnego w Koniecpolu  

ul. Szkolna 1. 

 

Ad. 1 Otwarcia XLVIII zwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na zwyczajnej sesji:  Burmistrza Ryszarda Suligę, Dyrektora Biura 

Gwidona Jelonka, Sekretarza Gminy Sebastiana Musiała, Skarbnik Monikę Starczewską, 

Mecenasa Michała Ladę, Prezesa MPK Tomasza Górę, radnych, pracowników urzędu, 

sołtysów i wszystkich obecnych.  

Zgodnie z listą obecności sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi 

kworum. Radny Leszek Pluta dotrze na obrady.  Przewodnicząca stwierdziła, iż sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał. Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest 

nagrywana i transmitowana.  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji. 
1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji: XLVII. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał: 

 
1) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 

2) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy na 2022 rok. 

3) w sprawie przejęcia od Powiatu Częstochowskiego zadania publicznego pod nazwą: „Poprawa 

bezpieczeństwa pieszych na przejściach w obrębie skrzyżowania DP nr 1091S ul. Żeromskiego z 

ul. Szkolną w Koniecpolu” 

4) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowych na rzecz Gminy Koniecpol nr ewid. 1858/21 i 1858/22. 

5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy 

Koniecpol nr ewid. 1858/25. 

6) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr ewid. 

234, obręb Piaski. 

7) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr ewid. 

300, obręb Radoszewnica. 

8) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej nr ewid. 935, 

obręb Radoszewnica. 

9) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr ewid. 

967/4, obręb Kuźnica Grodziska. 
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10) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr ewid. 

3368, obręb Koniecpol. 

11) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej nr 

ewid. 550, obręb Okołowice. 

12) w sprawie w sprawie uchylenia uchwały nr XLVII/420/2022 z dnia 25 sierpnia 2022 r. w 

sprawie przyjęcia zaktualizowanego Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Koniecpol na lata 2021 – 2032.  

13) w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/287/2021 z dnia 4 marca 2021 r. w sprawie 

przyjęcia zaktualizowanego Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Koniecpol na lata 2021 – 2032.  

14) w sprawie w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyznaczenia przystanków komunikacji 

transportu zbiorowego na ulicy Kościuszki w Koniecpolu.  

 

6. Interpelacje radnych. 
7. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 8.  Zapytania i wolne wnioski. 

9.  Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XLVIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

Ad. 3 Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Radni zapoznali się z protokołem z XLVII sesji i nie zgłosili uwag. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 

Radny Leszek Pluta przybył na posiedzenie sesji. 

Stan radnych - 15 

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej od 

25.08.2022 do 29.09.2022 (zał. do protokołu). 

Burmistrz Ryszard Suliga poprosił Prezesa MPK Pana Tomasza Górę o zabranie głosu. 

Prezes MPK Tomasz Góra dodał, że w kalkulacji przedstawionej odbiorcom zastosowano się 

od ustawy z 15 września w zakresie niektórych źródeł ciepła i taryfę zastosowano do zapisów 

ustawowych. Podwyżka ceny ciepła będzie określana w wysokości 103,182 gigadżula. Koszty 

przesyłowe ograniczono do minimum, czyli mieszkańcy zostali w całości objęci 

rozwiązaniami ustawowymi. Na dzień dzisiejszy podpisujemy umowy z odbiorcami, ze 

spółdzielniami i osobami prywatnymi czy wspólnotami mieszkaniowymi, szkołami, 

przedszkolami. Rzeczywiste koszty poniesione na produkcję ciepła poprzez Urząd Gminy 

będziemy rozliczać z Wojewodą w zakresie refundacji kosztów.  

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła Skarbnik Monikę Starczewską o przedstawienie 

zmian w budżecie. 

Skarbnik Monika Starczewska przedstawiła zmiany w budżecie w WPF w roku bieżącym. W 

budżecie roku 2022 oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonano następujących zmian: 

- zwiększono plan dochodów o kwotę ogółem 4.666.529,99 zł, są to głównie dochody 

bieżące, gdzie najistotniejszą pozycją są środki na przeciwdziałanie COVID i wypłatę 
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dodatku węglowego, co stanowi kwotę 4.590.000,00 zł. Zwiększono plan wydatków ogółem 

o kwotę 3.331.141,98 zł, wydatki bieżące zwiększono o 4.736.881,44 zł, w tym wypłata 

dodatku węglowego. Wydatki majątkowe zmniejszono o kwotę 1.405.739,46 zł – 

zmniejszono wydatki na targowisko ponad 594.000,00 zł, na sieć wodociągową ponad 

364.000,00 zł i kanalizację 680.000,00 zł, przy czym środki te zostały przesunięte do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2023 poprzez wprowadzenie nowych 

przedsięwzięć. Zmniejszono plan przychodów ogółem o kwotę 1.335.388,01 zł, w tym 

zmniejszono przychody z tytułu emisji obligacji o kwotę 2.300.000,00 zł. Zwiększono plan 

przychodów z tytułu wolnych środków o kwotę 964.611,99 zł. W roku 2023 prognozy 

zwiększono plan dochodów o kwotę ogółem 14.834.295,70 zł, z tego bieżące 25.600,00 zł 

oraz majątkowe 14.808.695,70 zł. Z PROW na budowę sieci wodociągowej otrzymujemy 

5.000.000,00 zł, na przebudowę targowiska 1.000.000,00 zł oraz środki z rządowego 

funduszu „polski ład” na trzy zadania: 1.109.811,25 zł na przebudowę ulicy Niwa, 

6.227.915,00 zł na przebudowę ulicy Rzecznej, 1.477.969,45 zł na budowę kanalizacji 

sanitarnej i deszczowej w dzielnicy Magdasz. Zwiększono plan wydatków ogółem o 

17.134.295,70 zł i wynika to z wprowadzenia nowych przedsięwzięć. Zwiększono plan 

przychodów o kwotę 2.300.000,00 zł. 

W przedsięwzięciach dokonano następujących zmian: - budowa sieci wodociągowej z 

przyłączami w Koniecpolu etap III ul. Mickiewicza zwiększono łączne nakłady finansowe 

limit roku 2022 oraz limit zobowiązań o kwotę 1.381,51 zł. Wprowadzono 7 nowych 

przedsięwzięć, za wszystkie jednostki odpowiedzialny jest UMiG Koniecpol a okres realizacji 

to lata 2022-2023 i jest to zadanie pn. „Opracowanie projektu zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie istniejącego 

cmentarza przy ul. Szkolnej”, gdzie łączne nakłady to 34.440,00 zł. Limit roku 2022 3.440,00 

zł , roku 2023 -  31.00,00 zł i zobowiązań 34.440,00 zł. Zadanie pn. „Budowa sieci 

wodociągowej z przyłączami etap III w mieście i gminie Koniecpol miejscowości Wąsosz, 

Kuźnica Wąsowska, Łysaków”, gdzie łączne nakłady finansowe limit roku 2023, limit 

zobowiązań 5.000.000,00 zł. Zadanie pn. „Przebudowa istniejącego targowiska gminnego z 

infrastrukturą towarzyszącą wraz z budową zadaszonej części handlowej na cele promocji 

lokalnych produktów” – łączne nakłady finansowe limit roku 2023 i limit zobowiązań 

1.999.516,80 zł. Zadanie pn. „Przebudowa ulicy Niwa w Koniecpolu”, gdzie łączne nakłady 

finansowe 1.494.330,23 zł. Limit roku 2022 – 73.987,42 zł, roku 2023 – 1.405.760,91 zł oraz 

limit zobowiązań 1.479.748,33 zł. Zadanie pn. „Przebudowa i rozbudowa ulicy Rzecznej w 

Koniecpolu wraz z budową parkingu dla obsługi targowiska gminnego i strefy 

przemysłowej”, gdzie łączne nakłady finansowe 6.656.903,00 zł, limit roku 2023 i 

zobowiązań 6.555.700,00 zł. Zadanie pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w 

Koniecpolu – dzielnica Magdasz etap II pod etap I”, gdzie łączne nakłady finansowe 

1.804.352,29 zł. Limit roku 2023 oraz zobowiązań  1.730.552,29 zł. Zadanie pn. „Budowa 

sieci wodociągowej w Radoszewnicy ul. Borkowa wraz z włączeniem ul. Zielonej w 

Łysinach”, gdzie łączne nakłady finansowe 815.650,00 zł. Limit roku 2022 - 377.500,00 zł, 

limit roku 2023 - 411.765,70 zł oraz limit zobowiązań 789.265,70 zł  

 

Przystąpiono do głosowania:  

- Uchwała Nr XLVIII/429/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r.  

w sprawie zmiany uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
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Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVIII/430/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r.  

w sprawie zmiany uchwały nr nr XLI/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy na 2022 rok. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLVIII/431/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r. 

w sprawie przejęcia od Powiatu Częstochowskiego zadania publicznego pod nazwą: 

„Poprawa bezpieczeństwa pieszych na przejściach w obrębie skrzyżowania DP nr 1091S 

ul. Żeromskiego z ul. Szkolną w Koniecpolu”. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVIII/432/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowych na rzecz Gminy Koniecpol nr ewid. 1858/21 i 1858/22. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVIII/433/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz 

Gminy Koniecpol nr ewid. 1858/25. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVIII/434/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 

ewid. 234, obręb Piaski. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 
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Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVIII/435/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr ewid. 

300, obręb Radoszewnica. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVIII/436/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej nr ewid. 935, 

obręb Radoszewnica. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVIII/437/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 

ewid. 967/4, obręb Kuźnica Grodziska 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVIII/438/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 

ewid. 3368, obręb Koniecpol 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLVIII/439/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej 

położonej nr ewid. 550, obręb Okołowice 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 
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- Uchwała Nr XLVIII/440/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r. 

w sprawie w sprawie uchylenia uchwały nr XLVII/420/2022 z dnia 25 sierpnia 2022 r. w 

sprawie przyjęcia zaktualizowanego Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Koniecpol na lata 2021 – 2032. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLVIII/441/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 

r. w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/287/2021 z dnia 4 marca 2021 r. w 

sprawie przyjęcia zaktualizowanego Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Koniecpol na lata 2021 – 2032.  

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLVIII/442/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 29 września 2022 r. w 

sprawie w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyznaczenia przystanków komunikacji 

transportu zbiorowego na ulicy Kościuszki w Koniecpolu.  

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

 

Ad 6 Interpelacje radnych. 

Radni na sesji w dniu dzisiejszym nie złożyli interpelacji.  

 
Ad 7 Wystąpienia zaproszonych gości. 
Nie było wystąpień zaproszonych gości. 

 

Ad. 8 Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny Wojciech Skrobich odniósł się do budowy przedszkola, a dokładnie do pracy firmy, 

która wyjeżdżając zanieczyszcza ulicę Żeromskiego. Firma ma obowiązek każdorazowo 

posprzątać.  
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Ad. 9 Sprawy różne. 

Burmistrz Ryszard Suliga odniósł się do słów radnego Wojciecha Skrobicha i powiedział, że 

ul. Żeromskiego jest to droga powiatowa. Były prowadzone rozmowy z Zarządem Dróg ws. 

czyszczenia tej ulicy i będzie to robione. Pan Burmistrz złożył serdeczne podziękowania 

spółdzielniom mieszkaniowym i mieszkańcom, którzy przekazali nieodpłatnie grunty pod 

drogę wjazdową na teren budowy przedszkola. Burmistrz Ryszard Suliga odniósł się do 

sprawy energii elektrycznej i do przebudowy oświetlenia ulicznego w poprzednich 

kadencjach, które zakończono spłacać. Lampy na Armii Krajowej zostaną wymienione. Jest 

duża szansa, że lampy w całej gminie zostaną wymienione na ledowe. Musimy oszczędzać i 

szukać nowych rozwiązań.  

Radny Andrzej Kozak zwrócił się z zapytaniem do Pana Burmistrza, czy wymiana lamp 

obciąży budżet gminy, czy tez możemy liczyć na dofinansowanie? 

Burmistrz Ryszard Suliga – jeżeli byłaby wymiana z naszych obecnych oszczędności to jest 

to nierealne. Szukamy możliwości otrzymania dofinansowania i prowadzimy rozmowy z 

Tauronem ws. wymiany i rozliczenia energii elektrycznej.  

Radna Judyta Belka-Domińczyk wróciła do tematu petycji ws. przejść dla pieszych. Radna 

otrzymała podczas ostatniej sesji od Pana Dyrektora pismo z Zarządu Dróg, które było 

podstawą do uznania petycji za bezzasadną. Radna powiedziała, że Zarząd Dróg dopuścił 

wyznaczenie przejścia przy posesji Rynek 9, ale wymagałoby to likwidacji 4 miejsc 

parkingowych. W piśmie padło pytanie, czy podtrzymujemy swoje stanowisko w tej sprawie?  

Zarząd poinformował, że aktualnie kompletuje wnioski zmiany organizacji ruchu na 

lokalizacji sieci dróg wojewódzkich dla których opracuje pakiet projektów w drodze 

zamówienia publicznego. Czy gmina występowała w tej sprawie?  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek odpowiedział, że jak wskazał Zarząd Dróg Wojewódzkich 

zgodziliśmy się z propozycją jednego przejścia dla pieszych. Natomiast wyznaczenie 

przejścia dla pieszych przy Poczcie, ze względu na małe natężenie ruchu jest bezzasadne. 

Czekamy na propozycje, które projektant nam przedstawi.  

Burmistrz Ryszard Suliga dodał, że zostały założone doświetlenia przejść dla pieszych koło 

kościoła. Jak będzie dokonana przebudowa Rynku, gdzie będzie zwiększona ilość miejsc 

parkingowych,  będziemy rozważać możliwości ws. ruchu w tej części. Pan Burmistrz zwrócił 

uwagę, na to, że jeżeli będzie wskazane przejście dla pieszych na tej drodze to należy 

dostosować się do obowiązujących przepisów o ruchu drogowym. Bezpieczeństwo jest 

najważniejsze.  

Ad.10 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia 

XLVIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 15:30 do 16:55.        


